
 
 
 

Protokoll styrelsemöte 1 SMC Gotland  

2024-02-20 vid Uncle Joes, Visby 

 

Närvarande styrelse: Stig Göransson, Lars Gardelin, Gudrun Wallin, Henrik Hagström, 

Hans Håkansson, Matts Bulmering, Hanna Wieslander, Björn Montan 

Anmält förhinder: Safi Ahlberg, Alf Söderman, David Barnholdt 

 

§1 Mötets öppnande 

Stig Göransson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppet. 

 

§2 Val av mötessekreterare, ordförande och justeringsmän. 

Hanna Wieslander valdes till sekreterare och vice ordförande Stig Göransson valdes till 

mötets ordförande. Till justeringsmän valdes Hans Håkansson och Henrik Hagström. 

 

§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen gicks igenom utan några tillägg. Den godkändes och lades till handlingarna. 

 

§4 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom. Angående §5a tackade Gudrun Wallin å Bike Babes 

vägnar för värdebevisen och viltvarnarna. Hon berättade att hon hade fått tio värdebevis av 

Affe och att två av dess gick åt, detta då man fick välja pris och en kurs på Gotland kanske 

inte är så enkelt att åka till bara sådär. Viltvarnarna hade dock gått åt. Det bestämdes att de 

resterande värdebevisen sparas och kan ges ut vid olika tillfällen, tex om det blir någon MC-

mässa på Cykel & MC-hallen.  

Gällande §9 så konstaterades det att kallelsen till årsmötet kom med i senaste utskicket av  

MC-folket.  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

 

§5 Ekonomi 

Ekonomin ser fortsatt god ut. Lars har lämnat ekonomin till revisorerna inför årsmötet. För 

2023 blev det ett negativt resultat för första gången om inte någonsin, så på länge, ca  

-43 000 blev resultatet. En stor post i detta är den nya profilen som SMC tagit fram, där det 

beställdes nya kläder till instruktörer och styrelsen med den nya profilen. School-delen av 

verksamheten har gått plus. Kostnad för olika aktiviteter landade på ca 10 000 kr och det 

bestod av hamburgarna till Fika på Fårö-turen samt avtackning av gamla styrelsemedlemmar 

där det bjöds på lunch.  

 

§6 Genomgång av post 

Inget i boxen att tala om.  

Distriktstian betalas ut efter årsmötet, där vi kommer få ca 67 000 kr, vilket är lite mindre än 

tidigare år.  

 

 

 



 
 
§7 Hemsidan/Facebook 

Har varit lite aktivitet på Facebook trots lågsäsong vilket anses bra. På hemsidan är det Stig 

som varit inne och gjort något inlägg, bla om rådjursstatistiken på Gotland för 2023. 

Onsdagskörningarna hade varit bra om de kom upp på hemsidan och som event på 

Facebook.  

 

§8 MC-folket 

Nr 4/24 har manusstopp 2/4 och ges ut i vecka 17, vilket är ett tag till. I detta nummer ska 

Distriktsbilagan tas med. Den är gjord, ska bara skickas till Riks för tryck. Vi behöver dock 

hitta en lösning på hur vi ska göra Distriktsbilagan framöver då det varit tidigare sekreterare 

Åke som gjort den i InDesign, ett första steg kan vara att försöka få ut den filen som han har 

arbetat med även om ingen i nuvarande styrelsen har InDesign, men då har man något att 

jobba efter. En fundering var om det kanske finns någon mall som SMC har. Detta tas upp 

vidare på verksamhetsmötet.  

 

§9 Årsmöte 2023  

Lars meddelade att den delen av ”luntan” som han ansvarar för är under kontroll, det 

skickades även till revisorerna i förra veckan. Verksamhetsberättelsen tros vara under 

kontroll, i den version som ligger i RushFiles nu är alla delar med, dock är det något 

frågetecken. 

Lars behöver dock MCT-budgeten, Stig meddelade att den är gjorde men att han behöver 

stämma av den med Alf.  

Det konstaterades att marknadsföringsavgiften var högre 2023, detta på grund av 3-årsavtal 

med GotlandsGuiden, där första året är dyrare för att sedan bli mindre de två kommande 

åren.  

 

§10 Valberedningens arbete inför årsmötet 

Matts meddelade att arbetet var under kontroll och att det inte är några förändringar. Ett 

namn som kom upp som Stig hört eventuellt skulle vara intresserad av att vara med i 

styrelsen är Linda Berggren. Matts undersöker detta.  

 

§11 School 

Instruktörerna, aspiranterna och resurserna hade möte i januari där man la upp en plan för 

säsongen 2024 och den blev i princip som arbetshypotesen. Helgen 13-14 april blir det 

gruskurs, 1 maj avrostning, 6 maj börjar knixen för att sedan löpa på varannan måndag 

under sommaren, 15 juni tjejkurs. Det är även bestämt att det blir BKK på Gotland Ring den 

7 juli, kostnaden för banan i år blir 58 000 kr.  

Nya deltagarvästar är fixade, Fredrik Andersson som fixat dessa. Dessa är även fullt 

sponsrade av Nymans plåt och Cykel & MC-hallen. 

I lördags, den 17 februari, var 13 st av instruktörerna, aspiranterna och resurserna på HLR-

kurs på Röda Korset. 

Målet under säsongen är att tre aspiranter ska exas för att bli instruktörer. För att kunna bli 

exas behöver man genomgå en kurs i Råd och Riktlinjer, vilket är som SMCs bibel. Alf 

kommer att hålla i detta under våren och även befintliga instruktörer kommer att kunna vara 

med om man vill för att friska upp minnet.  



 
 
Avslutningsvis så ser vi fram emot säsongen! 

 

§12 Övriga frågor 

• Onsdagskörningar: dålig respons på samordningsmötena de senaste åren. Vi 

kommer bidra med att lägga in dessa tillfällen i kalendern och de som kommer får 

samordna på plats. Det är fritt val för deltagarna ifall de vill planera något. En tanke 

att kolla med de som håller i Facebook-gruppen ”MC körningar Gotland” för att 

samordna så vi kan lägga ut där också. Dessa körningar behöver läggas ut i 

kalendern, onsdagar från 8 maj till 28 augusti med avgång 19.00 och från 14 augusti 

är det avgång 18.30 på grund av att det blir mörkare. Det konstaterades att 

samordningsmötet är numera överflödigt. En tanke var också att lägga upp 

onsdagskörningarna som event på fb-sidan. 

• Mekar-kväll: David har anmält förhinder och ingen i styrelsen har hört något mer om 

detta. Om det är något på gång får han meddela detta. 

• Riksinfo: Riksårsmötet kommer bli 20 april på Quality Hotel Arlanda. Nytt för i år som 

beslutades på konferenshelgen i november är att riksårsmötet även kommer innefatta 

en storkurshelg med kurser för bla nya ledamöter, ordismöte m.m. Detta kommer 

hållas 20-21 april. 

§13 Nästa möte 

Konstituerande möte efter årsmötet den 3 mars, därefter kommer nästa styrelsemöte vara 

den 23 mars. 

 

§14 Mötets avslutande 

Stig tackade och avslutade mötet. 

 

 

 

 

__________________________  _________________________ 

Ordförande Stig Göransson  Sekreterare Hanna Wieslander 

 

 

 

__________________________  _________________________ 

Justerare Hans Håkansson  Justerare Henrik Hagström 


